
Protokół nr   10/2011 z dnia 19.09.2011r. 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

 

 

 

Temat: Kontrola wybranych placówek oświatowych -  

Szkoły Podstawowej nr 4 w Luboniu oraz Gimnazjum nr 1 

w Luboniu w zakresie: 

- wydatków na dokształcanie nauczycieli 

- sprawozdań półrocznych z wykonania planu wydatków 

budżetowych. 

 
 

Przebieg posiedzenia: 

1.Przedstawienie wyjaśnień  odnośnie kontrolowanej tematyki przez Panią Anitę 

Plumińską – Mieloch dyrektora Gimnazjum nr 1 w Luboniu 

2. Przedstawienie wyjaśnień odnośnie kontrolowanej tematyki przez Panią 

Izabelę Poprawkę dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Luboniu 

 
Ad.1 

Dyrektor Gimnazjum nr 1 w Luboniu przedstawiła pisemne sprawozdanie z wydatków na 

dokształcanie zawodowe nauczycieli za I półrocze 2011 r.  

( załącznik nr 1 ) 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej przeprowadzili kontrolę wykonania wybranych wydatków 

budżetowych na podstawie sprawozdań Rb- 27S, Rb-28S z wykonania planu wydatków 

budżetowych samorządowej jednostki budżetowej.  

Nieprawidłowości nie stwierdzono. 

 

Ad.2 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Luboniu przedstawiła sprawozdanie z wydatków na 

dokształcanie zawodowe nauczycieli za I półrocze 2011 r.  

Pani Izabela Poprawka stwierdziła, że potrzeby w tym zakresie są realizowane na 

zadawalającym poziomie finansowym i większość próśb nauczycieli w sprawie 

dofinansowania dokształcenia jest rozpatrywana pozytywnie. Konieczność ciągłego 

doszkalania się nauczycieli spowodowana jest m.in. reformą oświaty w Polsce. Część 

nauczycieli zmuszona została do przekwalifikowania się w kierunku nauki innego przedmiotu 

nauczania. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej przeprowadzili kontrolę wykonania wybranych wydatków 

budżetowych na podstawie sprawozdań Rb- 27S, Rb-28S z wykonania planu wydatków 

budżetowych samorządowej jednostki budżetowej.  

Nieprawidłowości nie stwierdzono. 



Panie dyrektor obu szkół poinformowały, że nie wyobrażają sobie cięć w budżetach szkół. Już 

teraz aktualnie wydatkowanie funduszy na oświatę w naszym mieście nie pokrywa w pełni 

potrzeb w tym zakresie. Dlatego też dalsze cięcia są niewskazane. Możliwość pozyskania 

dochodów przez same szkoły są ograniczone. Wynajem pomieszczeń, kwoty uzyskane od 

ubezpieczycieli związane z ubezpieczeniem dzieci, czy sponsorów nie stanowią znaczących 

sum w dochodach szkół. 

 

Pani Romualda Suchowiak z Wydziału Oświaty Zdrowia i Kultury Urzędu Miasta Luboń 

wyjaśniła, ze przepisy prawa w zakresie oświaty w naszym kraju są często zmieniane i trudno 

jest pracować w oparciu o takie prawo. Szkoły stanowią zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych jednostki budżetowe. W związku z tym prowadzenie ich budżetu obwarowane 

jest ograniczeniami zawartymi w tej ustawie.  Samorządowymi jednostkami budżetowymi są 

m.in. szkoły, pokrywają one swoje wydatki bezpośrednio z budżetu, a pobrane dochody 

odprowadzają na rachunek budżetu jednostki samorządu terytorialnego. Środki pozyskane z 

działalności ubocznej prowadzonej przez jednostkę budżetową (np. wynajem sal lekcyjnych) 

mogą zostać wykorzystane na pokrycie niektórych wydatków ponoszonych przez tę jednostkę 

(np. sfinansowanie inwestycji, wzbogacenie oferty edukacyjnej). Odbywa się to poprzez 

przekazywanie środków finansowych na wydzielony rachunek dochodów. 

  

Na zakończenie obrad Komisji Rewizyjnej Pani Anita Plumińska – Mieloch zobowiązała się 

do przekazania pisemnie swoich uwag i propozycji odnośnie polityki oświatowej 

prowadzonej w Luboniu. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji:   Patryk Bartkowiak…………………………….. 

 

 

Protokołował:   Janusz Dagoń……………………………………………… 

 

 

Członkowie Komisji:   Elżbieta Zapłata - Szwedziak………………………… 

 

 

      Małgorzata Matysiak…………………………...…...... 

 

 

      Włodzimierz Kaczmarek……………………………… 
 


